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Verslag 
 
Aanwezig:  
M. Seminck, G. Follens, G. Struys, J. Jacobs, E. Chevrolet, P. Van Waes, T. Willaert, R. Ramakers, L. 
Peetroons, J. Van Peteghem (verslag) 
Verontschuldigd:, M. De Vylder 
Afwezig: / 
 

1 COMMUNICATIE: PAULIEN DEWYNGAERT 

Paulien Dewyngaert is aanwezig om een uiteenzetting te geven omtrent haar idee over communicatie 
en een beleid daarrond. 
 
Dit onderwerp zal bovendien ook aan bod komen op de eerstvolgende strategische dag (waarvan de 
datum later nog bepaald zal worden). 
 
Ludwig beaamt alle ideeën en voorstellen maar wil de pijnpunten/beperkingen van de federatie 
benadrukken als stof tot nadenken voor de strategische oefening. 
Ondanks de nationale beperkingen is Gery toch voorstander dat de Vlaamse Atletiekliga wel vooruit 
moet op vlak van communicatie. 
Dit is algemeen gezien een heel grote uitdaging. 
 

2 VERSLAG 

Het verslag van de vorige rvb (1/4) wordt goedgekeurd. 
 

3 AANDUIDING SELECTIECOMMISSIE 

Kandidaten: Patrick, Georges, Mieke 
 
Resultaat: Mieke Seminck 
 

4 DELEGATIELEIDER EK U23 GAVLE, ZWEDEN 

Kandidaten: Tony en Patrick 
 
Resultaat: Patrick Van Waes 
 

5 REPRESENTATIE RVB OP EVENTS 

Zij die als enige op ‘aanwezig’ staan voor een bepaalde wedstrijd, worden verwacht aanwezig te zijn 
of - indien oponthoud - iedereen hiervan te verwittigen. 
 

6 FEEDBACK EAA CONGRES PRAAG 

Er waren verkiezingen voor verschillende posten. Er was een eigenaardige stemprocedure in het kader 
van gendergelijkheid. E moest verplicht op het noodzakelijk aantal vrouwen worden gestemd om een 
geldige stem te kunnen uitbrengen. 
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Er zijn nieuwe amendementen goedgekeurd om de gendergelijkheid nog verder te implementeren. 
Gery heeft van de tijd op het congres gebruik gemaakt om een aantal (KBAB-)dossiers met Thomas te 
bespreken. 

 

7 FEEDBACK “RONDE VAN VLAANDEREN” 

Gery was reeds aanwezig op 2 PC-vergaderingen: 
 Limburg: 

o Door het lage aantal meetings (45) wordt het voor de verschillende clubs, moeilijk om 
de nodige investerings – onderhoudswerkzaamheden te rechtvaardigen bij de 
gemeentes. Verder wordt ook gevreesd voor een nog verdere daling van het aantal 
atleten, dat aan wedstrijden deelneemt. 

o Vraag om PK polsstok niet op te nemen in het programma PK alle categorieën, als een 
verplicht nummer. Vermits in Limburg gewerkt wordt met een vaste beurtrol, kunnen 
de clubs die niet over een polsstokstand beschikken, dit nummer niet organiseren. 
Een open PK polsstok biedt ook atleten buiten de provincie de mogelijkheid tot 
deelname. 

o Vraag naar mogelijkheid om in het weekend van het PK indoor deel te nemen aan 
twee nummers per dag, zoals bij PK outdoor. Deze mogelijkheid heeft verschillende 
jaren bestaan, maar werd dit jaar ineens niet meer toegelaten. 

o Vraag om meer A.C.-meetings (zoals in Nederland en Wallonië). 
Voor de federatie is “A.C.” vanaf Cadetten op bijvoorbeeld een Flanders Cup. Een 
“T.C.” bij de LBFA is Jun/Sen/Mas, waar een Cad/Sch ook aan kan deelnemen mits 
attest. Een Cadet/Scholier kan bij ons niet deelnemen aan een Jun/Sen-wedstrijd. 
De definitie is dus niet hetzelfde, dit zijn dus 2 maten en 2 gewichten. 

o Vraag om de aanduidingen van kampioenschappen minstens 5 weken op voorhand te 
krijgen (de aanduider). 
Georges Struys meldt dat zij dit kunnen raadplegen op Beeple. 

 Oost-Vlaanderen: 
o Vraag om steeplekampioenschappen en steeplewedstrijden meer te spreiden in het 

seizoen. 
 

8 FEEDBACK TOPSPORT 

Max is verontschuldigd. 
 

9 STATUS BELEIDSCOMMISSIES 

9.1 Jeugd 

Kids & Co dag zal niet enkel gericht zijn naar jeugdatleten, maar ook naar trainers en ouders. 
Inclusief theatervoorstelling! 
 
VAC, GRIM en SPVI waren de eerste clubs die een bezoek kregen in het kader “Ronde van 
Vlaanderen”. Dit is zeer positief verlopen, met positieve feedback van deze clubs. 
De bedoeling is nu dat de volgende bezoeken steeds met 2 afgevaardigden van de VAL zullen 
doorgaan. (Liesl/Robin/Owen) 
 
3 juni is volgende vergadering. 
 
Discussie tijdens de interclub-meetings voor jeugd ivm. aantal aanlooppogingen: 
De raad van bestuur bevestigt het standpunt van de Beleidscommissie Jeugd dat zij bevoegd 
zijn om over de reglementen van de jeugd te beslissen. De VCJ is bevoegd voor de vertaling van 
de IAAF-reglementen maar die worden niet recht toe recht aan toegepast voor de jeugd. 
 

9.2 Recreatie 

Eerstvolgende vergadering staat volgende week gepland. 
Er zijn alvast 2 joggings waarbij men een tijdsregistratiesysteem gaat proefdraaien. 
 

 

9.3 Competitie 
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Omtrent de nieuwe belijning: er werd gevraagd aan de terreinkeurders om proactief bij te 
houden welke terreinen al dan niet in orde zijn. Op die manier willen wij vermijden dat er na 
de deadline disciplines geschrapt moeten worden maar dat alles op voorhand geregeld kan 
worden. 
 
Clubkledij: er zijn nog steeds een 15-tal clubs die nog geen foto hebben doorgestuurd. Nick 
stuurt een reminder naar de ontbrekende clubs. 
 
Tijdschema KVV A.C. is vastgelegd. Het hamerslingeren zal jaarlijks V en M alternerend zijn. 
 
Onderrichtingen BVV A.C. & Cad/Sch: aantal pogingen: 3+3 (de eerder bekendgemaakte “3+1” 
was een foutje in de opmaak) 
 
Kampioenschappen (ook PK A.C. – dag 1 en 2): verplichting van dubbele tijdsregistratie omwille 
van de kwaliteit van deze wedstrijden. 
 
Ook besproken: 

 Veldloopreglementen: 
o BC Competitie en BC Jeugd zijn tot een compromis gekomen over de maximum 

afstand bij de Miniemen en de minimum afstand bij de Cadetten. Hierdoor is er 
slechts een overbrugging van 500m. 

o Ifv. Dopingcontrole stelt de BC Competitie voor het inschrijven op veldlopen 
opnieuw te verplicht (startlijsten zijn bovendien verplicht door NADO 
Vlaanderen). Ludwig informeert nog bij NADO Vlaanderen wat de 
minimumleeftijd is waarop controle mogelijk is. Op basis daarvan passen wij 
het veldloopreglement aan. 
Antwoord NADO Vlaanderen: Er is decretaal geen minimum leeftijd en die zal 
er ook niet komen maar principieel doen ze enkel dopingcontroles bij 
meerderjarigen (18+). 

o Plan van omloop: tekst aanpassen: 
“de mogelijkheid bestaat dat een afgevaardigde van de federatie -op basis van 
steekproeven- een veldloop kan controleren op afstanden van de veldlopen”. 
Nick verwittigd de aanduiders hiervan. 

 Indoorreglementen: 
o onveranderd tegenover vorige vergadering. 

 Sportreglementen: 
o Aantal pogingen Finale= 3+3 (en niet 3+1) 

 

10 KOMENDE VERGADERDATA 

 20 mei: extra rvb (denkdag omtrent Topsport) 
 27 mei 
 24 juni 

 

11 VARIA 

 Alle leden van de rvb hebben nu toegang op de cloud tot alle verslagen 
 Datum strategische dag: doodle opstellen (doelstelling = volledige dag) 

Iedereen gaat op zoek naar ervaringsdeskundigen omtrent communicatie. 
 Mieke Seminck is voorstander om volledig alternerend te werken met tijdschema’s. (proeven 

M en V) 
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